

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 3 APRIL 2015 (JUMAAT)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Penubuhan MBOT memudahkan laluan kerjaya pelajar jurusan teknikal	BERNAMA
2.	TNB Janamanjung terima pensijilan BCM	Utusan Malaysia
3.	TNB Janamanjung terima pensijilan BCM ISO 22301:2012	Kosmo
4.	Better mobile signal improves connectivity	The Malay Mail
5.	Gempa bumi sederhana melanda Sumatera Selatan	BERNAMA
6.	Jawatankuasa khas pantau IS menyeluruh perlu ditubuh	Utusan Malaysia
7.	Pupuk minat generasi muda terhadap sains, inovasi	Harian Metro



Penubuhan MBOT Mudahkan Laluan Kerjaya Pelajar Jurusan Teknikal

KUALA LUMPUR, 2 April (Bernama) -- Rang Undang-undang Teknologis dan Juruteknik 2014 yang dibentangkan di Dewan Rakyat hari ini antara lain bertujuan menubuhkan Majlis Teknologis Malaysia (MBOT).

Timbalan Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Dr Abu Bakar Mat Diah yang membentangkan rang undang-undang itu untuk bacaan kali kedua berkata tujuan penubuhan majlis berkenaan bagi memudahkan laluan kerjaya profesional kepada 30,000 lulusan politeknik di seluruh negara.

Katanya, MBOT yang bakal ditubuhkan itu merupakan badan berkanun yang bertanggungjawab mengiktiraf juruteknologi dan juruteknik sebagai profesional.

Beliau berkata penubuhan MBOT juga bertujuan memperkasakan pendidikan teknikal dan vokasional (TVET) sebagai satu profesion ikhtisas di negara ini.

"Selaras dengan penubuhan MBOT ini, kita sasarkan 384,300 graduan teknologis dan juruteknik dihasilkan menjelang 2020," katanya di sini.

Abu Bakar berkata MBOT juga berperanan meningkatkan tenaga kerja berkemahiran tinggi melalui perkhidmatan teknologis dan juruteknik memandangkan peratusan profesion itu masih rendah iaitu hanya 28 peratus daripada jumlah keseluruhan tenaga kerja negara.

Katanya, penubuhan majlis itu juga bertujuan mengiktiraf pelajar lulusan universiti teknikal kerana selama ini mereka tidak mempunyai laluan kerjaya yang begitu tepat.

Tambahnya, MBOT mempunyai lima fungsi terhadap teknologis dan juruteknik iaitu mendaftar serta mengiktiraf profesion itu, mengawal selia etika dan mempromosi pendidikan serta menyediakan latihan vokasional dalam bidang berkaitan.

Selain itu, MBOT juga berfungsi menilai program teknologi teknikal dan kemahiran serta memantau piawaian program teknologi di setiap institusi kemahiran.

"MBOT akan diketuai seorang Presiden. Kuasa melantik Ahli Lembaga Pengarah adalah terletak kepada menteri bertanggungjawab," katanya.

Rang undang-undang itu kemudian dibahas dan diluluskan.

KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (BISNES) : MUKA SURAT 21
TARIKH: 03 APRIL 2015 (JUMAAT)

TNB Janamanjung terima pensijilan BCM

KUALA LUMPUR 2 April -TNB Janamanjung Sdn. Bhd. (TNB Janamanjung), anak syarikat milik penuh Tenaga Nasional Berhad (TNB) telah dianugerahkan pensijilan Pengurusan Kesenambungan Perniagaan (BCM) ISO 22301:2012 sekali gus menjadikannya stesen janakuasa Malaysia yang pertama memperoleh pengiktirafan tersebut.

Pengarah Urusan TNB Janamanjung, Shamsul Ahmad berkata, pensijilan tersebut secara tidak langsung dapat membantu TNB Janamanjung menyalurkan perkhidmatan terbaik sekiranya berlaku gangguan operasi.

Katanya, pengiktirafan itu juga adalah hasil daripada amalan kerja yang lebih teratur, efektif dan sistematik dari segi pengurusan risiko, analisis impak perniagaan, kecekapan persediaan dalam pemulihan semula operasi dan pengurangan impak gangguan kepada operasi.

“Latihan dan pelaksanaan amalan-amalan ini yang bermula sejak April 2014 membolehkan TNB Janamanjung mempamerkan pengurusan risiko, pengurusan krisis dan perancangan pemulihan yang



SHAMSUL Ahmad (kiri) menerima sijil BCM ISO 22301:2012 daripada **Khalidah Mustafa** sambil disaksikan oleh **Leo Moggie (tengah)** dan **Azman Mohd. (dua, kiri)** di Perak, baru-baru ini.

lebih efektif dan komprehensif,” katanya dalam kenyataan di sini hari ini.

Satu majlis penyerahan sijil oleh **SIRIM QAS International** dan **Malaysia Book of Records** telah diadakan di Manjung, Perak, baru-baru ini.

Yang turut hadir, Pengerusi TNB, **Tan Sri Leo Moggie**; Presiden dan

Ketua Eksekutif TNB, **Datuk Seri Ir. Azman Mohd.**; Naib Presiden (Penjanaan), **Zainudin Ibrahim**; Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Pasir Panjang, **Datuk Rashidi Ibrahim**; Pengarah Urusan **SIRIM QAS International**, **Khalidah Mustafa** dan Ketua Penyelidikan **Malaysia Book of Records**, **Leona Paul**.

